

The 1000 Reign: A Figment of Judaism

That Jesus will rapture His saints and later return to earth to physically reign 1000 years boasts of many supporters in almost every religious body known to “Christianity.” But this concept of the Lord’s return and of His kingdom results from one basic error: accepting the Jewish misunderstanding of the nature of the Messianic kingdom, which led them to reject the Lord.

The major error is in conceiving the kingdom to be a physical one. Because they thought of the Messiah in physical and earthly terms, the Jews would have nothing to do with Jesus’ non-military, non-political teaching. He tried to show them the spiritual nature of His kingdom (John 18:36-37), but few would accept it.

Today’s view is that the Jews will be restored to their former glory in Israel (also a false teaching), and that Jesus will rapture the saints and then proceed to reign on the earth for 1000 years in a universal, physical reign of worldwide peace. That is nothing but the same old Jewish error of 2000 years ago.

The Bible teaches these three truths: (1) God no longer has any special relationship with Israel, having fulfilled every promise He previously had given to them through Abraham; (2) When Jesus returns it will be in order to raise both the righteous and the unrighteous (John 5:28-29) and bring them to the final judgment, as there is no Bible doctrine of a rapture as it is popularly taught today; and (3) that Christ’s reign began when He ascended to His Father (Acts 2); it is not waiting to begin at some time in the future.

As the Lord now is reigning, it is imperative that we subject ourselves to Him as our King and, on the basis of faith, come to be immersed (baptized) into Him for the forgiveness of our sins. Instead of making popular ideas and misunderstandings the basis of our teaching, the Bible alone must be the only acceptable foundation of religious and spiritual truth. The 1000 year reign is a product of Judaism; it is not part of the doctrine of Jesus Christ.

El Reino de 1000 Años es un Producto del Judaísmo

Que Jesús raptará a sus santos y luego regresará a la tierra para reinar físicamente 1000 años se jacta de muchos seguidores en casi todos los grupos religiosos que se conocen en el <cristianismo.> Pero este concepto del regreso del Señor y de Su reino resulta de un error básico: aceptando el malentendido judío de la naturaleza del reino Mesiánico, lo que los llevó a rechazar al Señor.

El error principal es concebir que el reino sea físico. Debido a que ellos pensaban en el Mesías en términos físicos y terrenales, los judíos no tenían nada que ver con la enseñanza no militar y no política de Jesús. Él trataba de mostrarles la naturaleza espiritual de Su reino (**Juan 18:36-37**), pero pocos lo aceptaron.

La opinión de hoy es que los judíos serán restaurados a su gloria antigua en Israel (también una falsa enseñanza), y que Jesús arrebatará a los santos y luego procederá a reinar en la tierra durante 1000 años en un reinado físico y universal de la paz mundial. Ese no es más que el mismo error judío de hace 2000 años.

La Biblia enseña estas tres verdades: (1) Dios ya no tiene ninguna relación especial con Israel, ya que Él ha cumplido cada promesa que previamente les había dado a través de Abraham; (2) Cuando Jesús regrese, será para resucitar tanto a los justos y los injustos (**Juan 5:28-29**) y llevarlos al juicio final, ya que **no hay doctrina bíblica de un rapto** como se enseña popularmente hoy; y (3) que el reinado de Cristo comenzó cuando Él ascendió a Su padre; no está esperando comenzar en algún momento en el futuro.

Como el Señor ahora está reinando, es imperativo que nos sometamos a Él como nuestro rey y, sobre la base de la fe, somos bautizados en Él por el perdón de nuestros pecados. En lugar de hacer ideas populares y malentendidas como la base de nuestra enseñanza, la Biblia sola debe ser la única base aceptable de la verdad religiosa y espiritual. El Reino de 1000 Años es un Producto del Judaísmo y no de la doctrina de Cristo.